
Informacja o Urzędzie Miejskim w Kluczborku w tekście łatwym 

do czytania ( ETR) 

        

Urząd Miejski znajduje się w Kluczborku przy  

ul. Katowickiej 1. 

Tutaj jest główny budynek urzędu, w którym pracują 

burmistrz i urzędnicy. 

Budynek ma trzy wejścia – wejście główne od strony 

ulicy Katowickiej i dwa wejścia od parkingu urzędu.  

 

 

Burmistrz jest kierownikiem urzędu. 

Burmistrzem w Kluczborku jest 

Jarosław Kielar.  

Burmistrzowi w pracy pomagają 

Zastępcy Burmistrza, Sekretarz 

Miasta, Skarbnik Miasta oraz 

pracownicy wielu wydziałów. 

 

Czym zajmuje się urząd? 

W urzędzie można się zameldować, zgłosić prowadzenie własnej firmy, wyrobić dowód 

osobisty.  

W urzędzie zapłacisz podatki. To tutaj dostaniesz pozwolenie na wycięcie drzewa. 

Urząd zajmuje się też drogami, chodnikami i ścieżkami rowerowymi. 

Ochrona środowiska, segregowanie śmieci i zieleń w mieście to także rzeczy, za które 

odpowiada urząd. 

Kontakt z pracownikami urzędu 

Zapraszamy od poniedziałku do piątku w godzinach: 

poniedziałek 8.00-16.00 

wtorek – piątek  7.00-15.00 

Jeśli chcesz się z nami skontaktować telefonicznie, zadzwoń na numer 77 418 14 81 



Możesz też wysłać e-mail na adres: um@kluczbork.pl 

 

Urzędzie Miejskim w Kluczborku możesz korzystać z wideotłumacza języka migowego.  

Tłumacz jest za darmo i nie trzeba się wcześniej umawiać.   

Miejsca z wideotłumaczem oznaczone są rysunkiem migających dłoni. 

 

 


